
  

 

1 

 

 

 

SP-sak   Protokoll 

Møtedato  18.11.21 

Saksbehandler  Irene Bredal  

Arkivreferanse  010   

 

PROTOKOLL 
fra  Møte i Studentparlamentet  

Møtedato: Onsdag 18.11.2021, klokken 16.15 

Studentparlamentet: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

STA-styret: 

 

 

 

 

 

Andre: 

 

 

 

 

 

Ordstyrere: 

 

 

Protokollfører: 

 

Forfall: 

 

 

 

Margrethe B. Riddervold 

William T. Svendsen  

Ngoc Anh Thu Tran  

Fanni Sara Istenes   

Ingrid Marie Skaug Lindqvist  

Kristine Lehrmann Solvang  

Eline Marie Nilsen  

Lisa K. Fredsvik 

Maiken K. Andersen (til 18.30) 

Trude W. Jernæs  

Lars Magnus Halvorsen  

Mads Hellenes (fra 18.30)  

Amanda Løvstad  

Claire Chan  

Anette Wold Johansen  

Benjamin Røyland 

Kristin Solberg Berglund   

 

Kristian Fredrik Meyer Ødegård  

Kristoffer Robert Spenik  

Andrea Oshaug Fostervold  

Marie Nørvåg  

Katrine Bryggeså Øydna  

 

Eline Ø. Roaldsøy, leder av STAs Kontrollkomité 

Olea M. Norset, UiA-styret  

Michelle Brynildsen, leder av Velferdstinget i Agder (VT)  

Sofie S. Klit, styreleder for Studentsamskipnaden i Agder (SiA)  

Leon Bell, Forandringsfabrikken  

 

Jakob Mæland 

Kjell Arne Lønningen  

 

Irene Bredal 

 

Heidi Lovise Rognhaugen  

Tone Pedersen  

Silje W. Hebnes  

Tone Karoline Solberg  

Inger Elise Tysvær  

Renata Pareglio 

Kristine Grude  
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SAKSLISTE 
   

                                                  

SP-sak 00a/21 Valg av ordstyrere  

   

Forslag til vedtak på ordstyrere: 

 

            Jakob Mæland og Kjell Arne Lønningen    

   

            Godkjent  

                                

                                                   

                            

SP-sak 00b/21 Opprop 

    

  Det var 16 stykk til stede, og Studentparlamentet var vedtaksdyktig.  

 

                

SP-sak 00c/21 Godkjenning av innkalling, saksliste, og dagsorden 

 

Innkalling  

Godkjent  

 

                                   Sakslisten 

                                   Det ble meldt inn en sak til eventuelt, denne handlet om 

                                   Studentstrategien.  

                                    

                                   Godkjent med en kommentar  

                      

Dagsorden  

Godkjent  

 

 

 

SP-sak 00d/21 Godkjenning av protokoll fra SP-møtet 20.10.21 

                                    

                                    Godkjent 

 

 

 

SP-sak 61/21   Siden sist  

    

                                   Kristian Fredrik la først frem siden sist fra STA-styret.  

                                   Olea la frem siden sist fra Universitetstyret.   
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Vedtakssaker 
 

SP-sak 62/21            UiA som Barnerettighetsuniversitet   

 

                                   Forslag til vedtak  

                                   STA mener at UiA skal bli et barnerettighetsuniversitet. Det vil si en  

                                   systematisk innføring i barnas fire grunnleggende rettigheter etter FNs 

                                   barnekonvensjon og kunnskap fra barn i alle studieretninger som  

                                   utdanner studenter til å jobbe med barn.  

 

 

                                   Vedtatt mot en avholdende stemme 

 
SP-sak 63/21            Prinsipprogram 2021-2023    

 

 

Forslag nr. 1 SP-Sak 63/21 Kapittel Side 14 

 

Linjenummer  

21 

Forslagstype 

Endringsforslag  

  

Forslagsstiller  Samfunnsvitenskapelig 

fakultet ved 

representantene Lisa 

K. Fredsvik, Maiken 

K. Andersen, Trude W. 

Jernæs, Tone Karoline 

Sandberg, Lars 

Magnus Halvorsen, 

Mads Hellenes og 

Emil Gudelis     

  

Forslag 

Høyere utdanning skal bidra til akademisk dannelse. Den skal gi studentene kvaliteter 

kompetanse til å utvikle analytiske egenskaper, til å forstå kritisk tekning og bidra til 

utvikling av faglig… 

 

Vi mener at ordet kvaliteter er for abstrakt i denne sammenhengen. Å bruke ordet 

kompetanse viser meningen tydeligere.  

Vedtak Enstemmig vedtatt   

 

Forslag nr. 2 SP-Sak 63/21 Kapittel Side 14 

 

Linjenummer  

24 

Forslagstype 

Strykningsforslag  

  

Forslagsstiller  Samfunnsvitenskapelig 

fakultet ved 

representantene Lisa 
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K. Fredsvik, Maiken 

K. Andersen, Trude W. 

Jernæs, Tone Karoline 

Sandberg, Lars 

Magnus Halvorsen, 

Mads Hellenes og 

Emil Gudelis     

Forslag 

Høyere utdanning skal bidra til akademisk dannelse. Den skal gi studentene kvaliteter til å 

utvikle analytiske egenskaper, til å forstå kritisk tekning og bidra til utvikling av faglig etisk 

sans. Dette skal gi studentene verktøy til å stille de kritiske spørsmålene i utvikling av 

akademia, men også i samfunnet for øvrig som deltagende borgere.  

 

Vi mener dette tillegget er unødvendig. Ved å «stille kritiske spørsmål i utviklingen av 

akademia og i samfunnet for øvrig», viser vi at vi er «deltagende borgere».  

 

Ordet «borgere» er lite brukt i norsk tale- og skriftspråk, det virker unaturlig å bruke i denne 

sammenhengen. «Aktive medlemmer av samfunnet» er en bedre formulering.  

Vedtak Forslaget falt     

 

Forslag nr. 3 SP-Sak 63/21 Kapittel Side  

 

Linjenummer  

24 

Forslagstype 

Endringsforslag  

  

Forslagsstiller  STA-styret    

Forslag 

Endre  

«deltagende borgere»  

Til 

«aktive medlemmer»  

Vedtak Forslag falt     

 

Forslag nr. 4 SP-Sak 63/21 Kapittel Side  

 

Linjenummer  

23 

Forslagstype 

Strykningsforslag  

  

Forslagsstiller  STA-styret    

Forslag 

Stryke ordet «kritisk» foran «spørsmål» i utviklingen av akademia… 

Vedtak Forslag falt     
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Forslag nr. 5 SP-Sak 63/21 Kapittel Side 14 

 

Linjenummer  

22 

Forslagstype 

Strykningsforslag  

  

Forslagsstiller  Samfunnsvitenskapelig 

fakultet ved 

representantene Lisa 

K. Fredsvik, Maiken 

K. Andersen, Tone 

Karoline Sandberg, 

Lars Magnus 

Halvorsen, Mads 

Hellenes og Emil 

Gudelis     

  

Forslag 

Høyere utdanning skal bidra til akademisk dannelse. Den skal gi studentene kvaliteter til å 

utvikle analytiske egenskaper, til å forstå kritisk tekning og bidra til utvikling av faglig etisk 

sans. 

 

Vi mener denne linja er unødvendig da neste setning også sier noe om å stille kritiske 

spørsmål. Ved å stille kritiske spørsmål viser vi forståelse av kritisk tenkning.  

Vedtak Forslaget falt     

 

Forslag nr. 6 SP-Sak 63/21 Kapittel Side 15 

 

Linjenummer  

19 

Forslagstype 

Strykningsforslag  

  

Forslagsstiller  Samfunnsvitenskapelig 

fakultet ved 

representantene Lisa 

K. Fredsvik, Maiken 

K. Andersen, Trude W. 

Jernæs, Tone Karoline 

Sandberg, Lars 

Magnus Halvorsen, 

Mads Hellenes og 

Emil Gudelis     

  

Forslag 

Kunnskap er aldri ferdig utlært, og samfunnet endrer seg fort….  

 

Denne linja gir ingen mening. Vi mener den kan, og burde strykes, da resten av setningen 

sier det samme; vi kan lære hele livet, vi er altså ferdig utlært.  

Vedtak Forslaget falt     
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Forslag nr. 7 SP-Sak 63/21 Kapittel Side  

 

Linjenummer  

3-4 

Forslagstype 

Tilleggsforslag  

  

Forslagsstiller  STA-styret    

Forslag 

Det skal være nulltoleranse for mobbing og trakassering i høyere utdanning.  

Vedtak Forslaget ble vedtatt      
 

 

                                   Forslag til vedtak  

                                   Studentparlamentet vedtar Prinsipprogram 2021-2023, med de  

                                   endringer som måtte forekomme på møtet  

 

 

                                   Vedtatt mot to stemmer og en avholdende  

                                   ------------------------------------------------- 

                                   Protokolltilførsler i saken  

                                   Det ble levert to protokolltilførsler i saken.  

1. Fanni Sara Istenes skrev under på den følgende teksten: 

Det er et par ting som jeg prinsipielt er uenig i, altså 

innholdsmessig, derfor stemte jeg imot.  

2. Trude W. Jernæs skrev under på den følgende teksten: 

Vil ikke vedta et prinsipprogram jeg ikke er helt enig i.  

 

 
 

SP-sak 64/21            Mandat for UiAs landsmøtedelegasjon til Norsk 

                                  Studentorganisasjon (NSO)  

 

                                    Forslag til vedtak  

                                    Studentparlamentet vedtar følgende mandat for UiAs  

                                    landsmøtedelegasjon 2022, med de endringer som måtte 

                                    komme på møtet:  

           

• Både faste- og varadelegater plikter seg til å sette seg godt inn i 

sakene som skal behandles på landsmøtet.   

• Delegasjonen skal avholde minst fire (4) interne formøter i 

forkant av landsmøtet.  
• Både faste- og varadelegater forplikter seg til å delta på 

formøtene. Ved 2 ugyldige fravær 1kan delegasjonsleder i samråd 

med STA-styret frata personer plassen.   
• Delegasjonen skal så langt det lar seg gjøre delta på det 

nasjonale formøtet til landsmøtet.   

• Delegasjonen konstituerer selv delegasjonsleder. Leder skal være 

en av de faste delegatene.   

• Delegasjonens standpunkter skal gjenspeile STAs vedtatte 

politikk.   
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                                   Enstemmig vedtatt  

 

 

SP-sak 65/21            Fornyelse av Studentorganisasjonen i Agders logo  

 

                                    Forslag til vedtak  

                                    Studentparlamentet vedtar det helhetlige forslaget til logo.  

 

                                    Falt med 3 stemmer og 1 avholdende  

 

 

 

                                     
 

Infosaker 
 

SP-sak 66/21             Nytt studenthus i Kristiansand  

                                    Kristian Fredrik informerte Studentparlamentet om prosjektet med  

                                    nytt studenthus i Kristiansand. Det ble åpnet for oppklarende spørsmål.  

 

 

SP-sak 67/21             Eventuelt  

 

Kristian Fredrik informerte Studentparlamentet om høring fra Agder 

Fylkeskommune vedørende Studentstrategi 2030. Irene sender ut e-post 

med høringen som man kan svare på om man vil.  

 

Møtet ble avsluttet klokken 20.30. 


